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Zatražio je dopunu odgovora na pitanja postavljena na 27. sjednici Doma, održanoj 10.5.2012.  

1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „Koji je broj zaposlenih u federalnim 

organima i institucijama koji se direktno finansiraju iz budžeta Federacije u: 2008., 2009., 

2010., 2011. i 2012. godini (i zaposlenih po ugovoru o djelu)?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Republike Srpske – „Koji je broj zaposlenih u organima i 

institucijama Vlade RS koji se direktno finansiraju iz budžeta Vlade RS u: 2008., 2009., 

2010., 2011. i 2012. godini (i zaposlenih po ugovoru o djelu)?“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Da preko svojih nadležnih institucija dostavi 

broj zaposlenih u općinama: 

a) u Federaciji BiH za: 2008., 2009., 2010., 2011. i 2012. 

b) u Republici Srpskoj za: 2008., 2009., 2010., 2011. i 2012. 

c) u kantonima za: 2008., 2009., 2010., 2011. i 2012., 

uz napomenu da broj zaposlenih za općinski i kantonalni nivo obuhvata ukupan broj koji 

se finansira iz budžeta općina i kantona za navedene godine (i ovdje dostaviti broj 

zaposlenih po ugovoru o djelu za navedene godine).“ 

Zatražio je da se odgovori dopune: „E sad, nisam dobio odgovor o broju ugovora o djelu, 

o broju savjetnika i svega ostalog. Znači, insistiram na dopuni za onaj dio koji nemam.“ 

 


